

In case of any discrepancy between the English and Chinese version of this disclaimer, the English version shall prevail.

TD Ameritrade Hong Kong Ltd. holds certain order types on our servers, such as stops and conditional orders, when market centers do not support all of the features we offer. These order types can automate some functions that would otherwise require constant attention to markets, but they are subject to a range of issues caused by market data providers and exchanges that are outside of our control.

These orders may fail to execute or may execute incorrectly as a result of issues surrounding market data and volatility calculations. Data from exchanges or our data providers can be missing, inconsistent, or erroneous. Exchanges may subsequently “bust” reported trades if they are deemed outside of their parameters. Trading halts also can affect reported data. Clients should consider this sensitivity to market data before submitting these orders.

若此份免責聲明的英文與中文版本內容有任何差異，以英文版為準。

德美利證券香港有限公司在伺服器中保持某些交易指令類型，例如止損和有條件的交易指令，以防範市場中心無法支援我們提供的所有特性。這些交易指令類型，可將部分需要持續關注市場的功能自動化；但此將受到不為我方控制的市場數據供應商及交易所造成的系列相關問題所限制。

這些交易指令可能因為市場資料及波幅計算的問題，而無法執行或執行錯誤。來自交易所或我們的資料提供者的數據，可能會遺漏、不一致或錯誤。交易所隨後可能會「破壞」已通報的交易，如果這些交易被視為超出其相關參數。交易暫停也可能影響數據的通報。客戶在提交這些交易指令之前，應先考慮市場資料的靈敏度。

TD Ameritrade Hong Kong Ltd.
CE Number BJO462
Suite 1211-13, Two Pacific Place
88 Queensway
Hong Kong

德美利證券香港有限公司
中央編號 BJO462
香港金鐘道 88 號
太古廣場二座 1211-13 室

Please log in to your account and ensure all account information is accurate. All prices in USD unless noted otherwise. Investment involves risk. The price of a security may fluctuate, sometimes dramatically, and may move up or down. Consequently, losses may be incurred and a security may become valueless. Past performance is not an indication of future results. All clients must consider all relevant risk factors, their personal financial situation, and objectives before making any investment decisions. Please read these important [Disclosures](#).

TD Ameritrade Hong Kong Ltd. is registered with the Securities and Futures Commission (CE Number BJO462) to carry out the regulated activities of dealing in securities and dealing in futures contracts and does not provide tax, legal, or investment advice or recommendations. Regulated products are provided in Hong Kong by TD Ameritrade Hong Kong Ltd. and nothing in the published material is an offer or solicitation to conduct business in any other jurisdiction.

TD Ameritrade is the trading name of TD Ameritrade Hong Kong Ltd. TD Ameritrade is a trademark jointly owned by TD Ameritrade IP Company, Inc. and The Toronto-Dominion Bank. © 2018 TD Ameritrade.

請登入您的帳戶，並確認所有的帳戶資料均為正確。除非另有說明，所有價款均以美元計價。投資涉及風險。證券價格可能會非常波動，也可升可跌。因此，投資證券可能造成虧損，甚至變成毫無價值。過去的業績表現，並不能預示未來的結果。所有客戶在作出任何投資決定之前，均需考慮所有相關的風險因素，其個人的財務狀況以及投資目標。請閱讀以下重要的[披露信息](#)。

德美利證券香港有限公司為證券及期貨事務監察委員會註冊 (中央編號 BJO462)，提供證券交易及期貨合約交易受規管活動，並不負責提供稅務、法律或投資建議。受規管的產品由德美利證券香港有限公司負責在香港提供，而出版資料的內容不可在任何其他管轄區為了進行業務，用來作要約或招攬的用途。

德美利證券是德美利證券香港有限公司的交易名稱。德美利證券是 TD Ameritrade IP Company, Inc. 及 The Toronto-Dominion Bank 共同擁有的商標。© 2018 德美利證券。

